
Protokoll Styrelsemöte Krokeks IF 12/8 2019 

1. Ordförande öppnar mötet 

2. Föregående mötesprotokoll 

4 stycken spelare från seniorlag har inte erlagt medlemsavgift och kommer därför att stängas 

av från och med 13/8 om inte kvitto på inbetalning kan uppvisas. 

3. Det råder en bra stämning kring våran cup, arbetsdagarna för cupgruppen är långa men alla 

är vid gott mod. Insamling kring frågor som ”vad kan vi göra bättre nästa år” är i ful gång och 

pågår tills sista cup dag. Förslag på färdväg med bussar är Sandviksvägen, körschema är 

utskickat till berörda personer. 

4. Ingen springtävling för barn under kifdagen, Matcher är klara och inlagda enligt schema för 

dagen. Hela styrelsen jobbar under KIF dagen. Enklare lotterier med direktvinster. Esko 

ombeds att byta trasiga skyltar på Kullevi. 

5. Margareta tar kontakt med Johan Paar angående enkätutskick via hemsidan. Margareta 

informerade övriga styrelsen om mötet med Ljungsbro IF:s ordförande. Information om 

diplomerad förening kommer att spridas till medlemmar under cupen. Möte med gruppen är 

planerad till 27/8 

6. Sarg till 5 mot 5 spel lånas in till KIF dagen. Yvonne pratar med Erik om detta och Erik sköter 

kontakten med utlånande förening. 

  

Kaffebryggare på kansliet är reparerad, viktigt att inte hälla i för mycket vatten!. 

 

Offert på behandling av gräsplaner väntas från PEMA, beslut om behandling tas efter 

genomgång av offerter. 

 

Magnus lyfter frågan om robotgräsklippare till våra anläggningar. Frågan hålls levande och 

styrelsen återkommer i ärendet. 

 

Föreningen får 50% rabatt på arbetet med underhållsmålningen av konstgräsplanens linjer. 

Föreningen har i samband med underhållsmålningen efterfrågat offert på målning av 2 st. 7 

manna planer i samband med underhållsmålning. 

 

Margareta håller forsat kontakt med kommunen angående Sandvikens framtid. 

 

Gräsklipparen behöver värmeförråd till vintern, alla i styrelsen kollar detta. 

 

Filmning av avlopp vid dubbel toan behövs. Yvonne kollar och beställer det.  

7. Likviditeten i föreningen är god. Budgeten för underhåll av planer är spräckt, bättre underlag 

och beslut inför nästa budget måste fram. 

8. Arbetet inför och under cupen med anläggningarna är fullt tillfredställande. 

9. Vid frågor från allmänheten gällande störningsmoment från föreningens anläggningar 

uppmanas styrelsen att ta personlig kontakt med berörd person för diskussion. Detta så att 

styrelsen kan fokusera på styrelsefrågor gällande föreningen. 

 

Föreningen kommer via Margareta att uppmärksamma Eskos 60 års dag. 

10. – 

11. Nästa styrelsemöte 9/9 kl. 18.15 

12. Mötet avslutas.  


